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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀ PADOME  

DALĪBNIEKU SĒDES PROTOKOLS 
 

Datums: 06.05.2025.  Nr.: 02 / 2025 

     

Laiks: 18:30-21:00    

 

Sēdē piedalās: 

- Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – Padomes) 

dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Jānis Alkšers; 

Aleksandra Freisa; 

Digne Žilde; 

Gints Pūris; 

Anda Višķere; 

Andrejs Frolovs; 

Sigita Veide; 

Sēdē piedalās 8 no 12 dalībniekiem un Padomes sēde ir lemttiesīga. 

 

- Ropažu novada pašvaldības pārstāvis, Domes deputāts Haralds Burkovskis; 

- Stopiņu pagasta iedzīvotājs Mārtiņš Kaibe 

 

Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa un Jānis Alkšers. 

 

Protokolē Jānis Alkšers. 
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PADOMES SĒDĒ IZSKATĪTIE JAUTĀJUMI 

 

1. Satiksmes drošība Lubānas, Institūta ielā no Dreiliņu apļa līdz Sauriešiem: 

1.1. H.Burkovskis nolasa VSIA “Latvijas valsts ceļi” 14.04.2025. vēstuli Nr.5.2/6874, kurā VSIA 

“Latvijas valsts ceļi” noraida Stopiņu pagasta iedzīvotāju ierosinājumus satiksmes drošības 

uzlabošanai, tajā skaitā, ar luksaforu regulējamas gājēju pārejas, atļautā maksimālā braukšanas 

ātruma samazināšana, radaru izvietošana; 

1.2. tiek izteikts priekšlikums uz klātienes tikšanos aicināt VSIA “Latvijas valsts ceļi” pārstāvi. 

Vairums Padomes dalībnieku piekrīt; 

1.3. tiek izteikts priekšlikums uz klātienes tikšanos aicināt Valsts Policijas un CSDD pārstāvjus par 

satiksmes uzraudzību minētajos ceļa posmos. Vairums Padomes dalībnieku piekrīt; 

1.4. tiek izteikts priekšlikums līdz tikšanās reizei VSIA “Latvijas valsts ceļi” un CSDD rakstīt vēstuli 

ar priekšlikumiem. Vairums Padomes dalībnieku piekrīt. Vēstuli sagatavot J.Alkšeram; 

 

2. Garās ielas Dreiliņos gājēju celiņš: 

2.1. H.Burkovskis informē, ka saņemts aizdevums no Valsts kases ~725’000 Eur apjomā; 

2.2. šo brīdi ir noslēgts projektēšanas-būvniecības līgums. Būvdarbus plānots uzsākt 2026.gada 

sākumā un pabeigt līdz 2026.gada beigām; 

2.3. sēdes dalībnieki aktīvi diskutē par šo projektu (izmaksas, termiņi u.c. jautājumi); 

2.4. G.Pūris sēdes beigās uzdod jautājumu par līgumu: tas nav publicēts, būtu labi šo līgumu 

publicēt, lai varētu iepazīties par termiņiem, grafikiem, izmaksām, izpildes procesu. 

 

3. Ieejas vārtiņi vietējiem iedzīvotājiem ar bērniem no ielas puses PII Pienenītē: 

3.1. H.Burkovskis informē, ka sazinājies ar PII “Pienenīte” vadītāju L.Sturmi, kura esot 

informējusi, ka nekāda interese pēdējo divu gadu laikā neesot bijusi, tāpēc iecere nav realizēta; 

3.2. L.Pļaviņa klātesošos informē par šo ieceri, kāpēc to nepieciešams realizēt, komunikāciju ar 

PII “Pienenīte” vadītāju L.Sturmi, kura vairākas reizes atrunājusies, kāpēc to nevar realizēt (pamatā, 

nav iekļauts budžetā); 

3.3. sēdes dalībnieki aktīvi diskutē par šo ieceri; 

3.4. H.Burkovskis rosina šo risināt klātienes sarunā ar PII “Pienenīte” vadītāju L.Sturmi; 

3.5. J.Alkšers ierosina rakstīt vēstuli PII “Pienenīte” vadītājai L.Sturmei; 

3.6. vairums Padomes dalībnieku piekrīt, ka nepieciešams rakstīt vēstuli PII “Pienenīte” vadītājai 

L.Sturmei par šo ieceri. Vēstuli sagatavos L.Pļaviņa; 

 

4. Apgaismojuma un gājēju ietves izbūve Cepļa ielā: 

4.1. H.Burkovskis informē, ka ir atvērts iepirkums Cepļa ielas pārbūvei;  

4.2. pašvaldības budžetā šim projektam atvēlēts 750’000 Eur; 

4.3. uz šo brīdi ir 4 piedāvājumi. Lētākais ir ~950’000 Eur, līdz ar to pašvaldības budžetā jāatrod 

vēl ~200’000 Eur projekta realizācijai; 

4.4. būvniecības termiņš ir 2026.gada nogale; 

4.5. sēdes dalībnieki aktīvi diskutē par šo projektu; 
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5. Gājēju un riteņbraucēju celiņš Upeslejās, kas savienotu daudzdzīvokļu un privātmājas ar 

skolu, veikalu, pastu un interešu iestādi: 

5.1. H.Burkovskis informē, ka iepirkums par gājēju ietves izbūvi no tilta līdz skolai ir noslēdzies, 

šobrīd vērtē pieteikumus; 

5.2. Būvniecības termiņš nav zināms; 

5.3. sēdes dalībnieki aktīvi diskutē par šo projektu; 

5.4. tiek izrunāts arī par dažādiem variantiem auto satiksmes ātruma samazināšanai; 

5.5. Upeslejās gājēju ietve gar katlu māju šobrīd nav paredzēta; 

 

6. Par ceļa zīmju nomaiņu, apvienojot Stopiņu pagasta ciematus Ulbrokā: 

6.1. H.Burkovskis informē, ka plānots ceļa zīmes nomainīt līdz 2025.gada jūlijam; 

6.2. daļa ceļazīmes attiecas uz pašvaldību, daļa (Institūta iela) uz VSIA “Latvijas valsts ceļi”. 

Nomaiņai vajadzētu būt sinhronai;  

6.3. tiek izteikta ideja, ka VSIA “Latvijas valsts ceļi”, nomainot ceļazīmes Institūta ielā starp 

Ulbroku un Vālodzēm, varētu noņemt maksimāli atļautā braukšanas ātruma zīmi 70km/h un šajā 

posmā noteikt maksimāli atļauto braukšanas ātrumu 50km/h. Rosina šo ideju ieteikt VSIA “Latvijas 

valsts ceļi”, saistībā ar jautājumiem par satiksmes drošības uzlabojumiem Institūta ielā; 

 

7. Statuss pēdējos 3 gados apstiprinātajiem Sabiedrības līdzdalības projektiem: 

7.1. projekts “Mucenieku sēne” tiks realizēts;  

7.2. projekts “Kākciema simbols, identitātes zīme” tiks realizēts līdz rudenim; 

7.3. projekts “Līgo parka rotaļu laukumu” tiks realizēts kopā ar citiem pašvaldības rotaļu 

laukumiem kopējā iepirkumā; 

7.4. maijā tiks izsludināti iepirkumi par vēl trijiem projektiem: “Piemiņas parks Podkājās”, 

“Daudzfunkcionāla lapene Silakrogā”, “Bērnu Rotaļlaukuma tautasbumbas laukuma ierīkošana, 

iekļaujot arī strītbola un minifutbola robežu horizontālos marķējumus”; 

7.5. projekta “Pontonu piestātne Sunīšos” realizācija ir sarežģīta, jo jāatrod juridisks risinājums, 

lai apvienotu vairākus projektus un to visu realizētu; 

7.6. projekti “Ulbrokas ezera D puses labiekārtojums” un “Piķurgas taka” netiks realizēts, jo nav 

veikts dabas biotopa ekspertīze. Ekspertīzes veikšanai pašvaldības 2022., 2023.gada budžetā 

līdzekļi bija paredzēti, bet nebija iespējams atrast komersantu, kas veiktu šādu ekspertīzi. 2024.gada 

budžetā šim vairāk līdzekļi netika atvēlēti; 

7.7. sēdes dalībnieki aktīvi diskutē par šiem sabiedrības līdzdalības projektiem, to realizācijas 

termiņiem, projektu vadītājiem, problēmām u.c. jautājumiem; 

 

8. S.Veide uzdod jautājumu par atkritumu apsaimniekošanu: 

8.1. vai iepriekš pirms atkritumu apsaimniekošanas iepirkuma bija izsludināta tāda pati 

apspriede, kāda ir izsludināta šobrīd? 

8.2. H.Burovskis atbild, ka nezin, nevar sniegt atbildi; 
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9. A.Freija informē par daudzdzīvokļu māju Institūta 13, 15, 17, 19 haotisku 

apsaimniekošanu, ko veic PSIA “Vilkme”, un par šo māju iedzīvotāju centieniem nomainīt 

apsaimniekotāju. 

 

10. A.Frolovs un M.Kaibe informē par motobraucējiem, kuri, braucot caur Upesleju māju 

pagalmiem uz veco Rīga-Ērgļi dzelzceļa trasi, rada bīstamas situācijas. Tiek ierosināts līdz 

nākamajai Padomes sēdei izdomāt risinājumus. 

 

11. Stopiņu pagasta iedzīvotājs M.Kaibe izsaka vēlmi iestāties un darboties Stopiņu pagasta 

Iedzīvotāju konsultatīvajā Padomē. Vairākums Padomes sēdes dalībnieku atbalsta (par 8, 

pret 0). M.Kaibe tiek uzņemts Padomes sastāvā. 

 

12. Tiek precizēts Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvas padomes sastāvs: 

12.1. Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

12.2. Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

12.3. Sandijs Krastiņš; 

12.4. Digne Žilde; 

12.5. Aleksandra Freisa; 

12.6. Sigita Veide; 

12.7. Jānis Alkšers; 

12.8. Anda Višķere; 

12.9. Sanita Mukāne; 

12.10. Andrejs Frolovs; 

12.11. Gints Pūris; 

12.12. Mārtiņš Kaibe; 

 

L.Pļaviņai nosūtīt aktuālo Padomes sastāvu Ropažu novada pašvaldības Domei ievietošanai Ropažu 

novada interneta vietnē un reģistrēšanai pašvaldības lietvedības sistēmā. 
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PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 

 

13. Nākamās padomes sēde: 

13.1. Sēdē apspriežamos jautājumus noformēt vismaz piecas darba dienas iepriekš, ievietojot tos 

Padomes tiešsaistes Google diskā vai apspriežot Padomes Whatsapp sarakstē; 

13.2. piecas darba dienas iepriekš apspriežamos jautājumus nosūtīt H.Burkovskim uz e-pastu 

haralds.burkovskis@ropazi.lv, lai uz nākamo Padomes sēdi var piesaistīt pašvaldības atbildīgos 

speciālistus; 

13.3. Padomes sēdes gala laiku un vietu noteiks L.Pļaviņa, par to informējot Padomes dalībniekus; 

 

14. Padomes sēdes Protokols: 

14.1. nosūtīts visiem Padomes dalībniekiem Whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

14.2. ievietots Padomes dalībnieku dokumentu tiešsaistes serverī kā *.pdf fails; 

14.3. nosūtīts Ropažu novada pašvaldības Domei, ievietošanai Ropažu novada interneta vietnē un 
reģistrēšanai pašvaldības lietvedības sistēmā; 

14.4. nosūtīts H.Burkovskim, apspriesto jautājumu tālākai virzīšanai Domes Komitejās vai Domes 
sēdēs, atbilžu sagatavošanai, uzdevumu novīzēšanai pašvaldības vai pašvaldības iestāžu 
darbiniekiem; 


